

Table of Contents / Содержание

Table of Contents / Содержание	vii
Contributors / Сведения об авторах	ix
Note for Contributors / Будущим авторам	x

Issue 2 / Часть 2

Articles / Статьи

<i>Albert Davletshin</i> . Laryngealized consonants and laryngealized vowels in the history of the Totonacan languages of Mexico	177
[А. И. Давлетшин. Ларингализованные согласные и ларингализованные гласные в истории тотонакских языков Мексики]	
<i>Ilya Egorov</i> . The origin and synchronic status of mid front vowels in Kazym Khanty	197
[И. М. Егоров. Происхождение и синхронный статус передних гласных среднего подъема в казымском диалекте хантыйского языка]	
<i>Ilya Gruntov, Olga Mazo</i> . Mongghul, Mangghuer and beyond: estimating the proximity.	210
[И. А. Грунтов, О. М. Мазо. К вопросу об оценке языкового расстояния между монгульским, мангурским и другими монгольскими диалектами]	
<i>Bartomeu Obrador-Cursach</i> . On the place of Phrygian among the Indo-European languages	233
[Бартомеу Обрадор-Курсач. К вопросу о месте фригийского языка в индоевропейской семье]	
<i>A. Ю. Милитарев</i> . Этимология и лексическая реконструкция для древней и древнейшей истории ближневосточно-северноафриканско-средиземноморского ареала.	246
[Alexander Militarev. Some implications of etymology and lexical reconstruction for the history and pre-history of the Near Eastern / North African / Mediterranean areal]	

Issue 2 / Часть 2

Articles / Статьи

<i>Anton Kogan</i> . On possible Dardic and Burushaski influence on some Northwestern Tibetan dialects	263
[А. И. Коган. О возможном влиянии дардских языков и языка бурушаски на северозападные диалекты тибетского языка]	
<i>Anastasiya Krylova</i> . Areal features of the 110-item wordlist of the Indo-Aryan languages of the South Odisha.	285
[А. С. Крылова. Ареальные особенности 110-словного списка по индоарийским языкам Южной Одиши]	

<i>Maria Molina. Degrees of comparison in Hittite and Luwian.</i>	297
[М. А. Молина. Степени сравнения в хетто-лувийских языках.]	
<i>Е. А. Ренковская. История одного послелога: проблемы этимологического анализа элементов послеложно-падежной системы в новоиндийских языках.</i>	310
[Evgeniya Renkovskaya. The story of one postposition: etymological analysis issues with certain elements of the postpositional system in New Indo-Aryan languages]	
<i>М. Н. Саенко. Праславянские лексемы *ръrsi и *grǫdъ: семантика и этимология.</i>	319
[Mikhail Saenko. Proto-Slavic *ръrsi and *grǫdъ: semantics and etymology]	
<i>А. А. Трофимов. К вопросу об отражении долгих слоговых сонантов в латинском языке.</i>	341
[Artem Trofimov. On the reflexes of long syllabic consonants in the Latin language]	